



中国农业科学院

The Chinese Academy of Agricultural Sciences



中国农业科学院主办

首页 院领导 组织机构 科研管理 科技产业 国际合作 科研条件 人才队伍 院风院貌 本院新闻

“农业科技—现在与未来”国际研讨会第一轮通知

2004-2-13 来源：国际合作局

各有关单位：

改革开放以来，中国农业取得了举世瞩目的伟大成就，为保障国家粮食安全，促进国民经济的快速发展做出了卓越贡献。其中，农业科学技术的发展起到了重要的作用。为展示我国农业科技发展成果，深入了解国际上农业科技研究的最新动向，学习和借鉴国外先进经验，制定我国农业科技发展战略，经农业部批准，中国农业科学院与世界粮食奖基金会（WFPF）决定于2004年7月10—12日在北京举办“农业科技—现在与未来”国际研讨会。本次研讨会的主题为“农业科学技术的创新与发展”。

现将会议有关事宜通知如下：

一、会议主要议题：

- 中国与世界农业科技发展趋势；
- 农业政策研究；
- 国际农业科技合作；
- 农业生物技术；
- 杂交水稻研究。

二、会议时间和地点：

2004年7月10—12日在北京（友谊宾馆）举行。7月9日报到。

本次会议的进一步信息将陆续在中国农业科学院和世界粮食奖基金会主页上发布，敬请关注。网址：

<http://www.caas.net.cn>;

<http://www.worldfoodprize.org>

三、会议语言

大会发言用英语。

四、征文要求：

论文围绕会议主题，论文摘要的字数在300-400字（一页A₄纸），需提交电子版和激光打印版，包括以下内容：

- 作者姓名
- 单位
- 地址

- 论文题目
- 展示形式（论文、多媒体演示或墙报）
- 领域
- 主要内容

请将论文摘要邮寄或发电子邮件到以下地址：

北京市中关村南大街12号（邮编：100081）

中国农业科学院国际合作局孙国庆

电话：010-62199495 传真：010-62174060

E-mail：sunguoqing@mail.caas.net.cn

五、会议联络人：

北京市中关村南大街12号（邮编：100081）

中国农业科学院国际合作局

梁劬局长

电话：86-10-68919476

传真：Fax：86-10-62174060

电子邮件：liangqu@caas.net.cn

Ambassador Kenneth M. Quinn

President, the World Food Prize Foundation

1700 Ruan Center, 666 Grand Ave.

Des Moines, Iowa, 50309, USA

Tel: 515-245-3783

Fax 515-245-3785

Email: kquinn@worldfoodprize.org

二〇〇四年一月二十九日

First Announcement:

International Symposium on Science & Technology in Agriculture: Current and Future

During recent decades, science & technology in agriculture made a great contribution to the development of agriculture in China as well as in the world. In view of the significant importance of science & technology in agriculture, an International Symposium on "Science & Technology in Agriculture: Current and Future" will jointly be held by the Chinese Academy of Agricultural Sciences (CAAS) and World Food Prize Foundation (WFPF) on July 10-12, 2004. The symposium's theme is "Innovation and Development in Agricultural Science & Technology". The purpose of this symposium is to promote the academic exchange and cooperation among the agricultural communities between China and other countries.

I. The topics of the symposium:

- China and world agriculture in the 21st century;
- Agricultural policy;
- International agricultural science & technology development and cooperation;

- Issues of Agricultural Biotechnology;

Hybrid rice.

II. Symposium Date and Location:

The International Symposium on "Science & Technology in Agriculture: Current and Future " will be held in Beijing, capital of the People's Republic of China, from July 10 through 12, 2004. Please be aware that further information about the symposium would be released successively at the homepages of CAAS: <http://www.caas.net.cn> and WFPF: <http://www.worldfoodprize.org>

III. Language:

The Symposium language will be English.

IV. Requirements for paper abstracts:

1. Order as such is followed:

- 1) Title;
- 2) Author name;
- 3) Author affiliations, location and zip code;
- 4) Keyword;
- 5) Text;

2. The abstract is limited to 300-400 words (one page A₄) and should be written in electronic format of Word 2000.

3. Please send paper abstracts to:

Mr. Sun Guoqing

Department of International Cooperation, CAAS

12 Southern Street of Zhongguancun, Beijing 100081, P. R. China

Tel: 86 10 62199495

Fax: 86 10 62174060

Email: sunguoqing@mail.caas.net.cn

V. Contacting points:

Prof. Liang Qu

Director General

Department of International Cooperation, CAAS

12 Southern Street of Zhongguancun, Beijing 100081,

P. R. China

Tel: 86 10 68919476

Fax: 86 10 62174060

Email: liangqu@caas.net.cn

Ambassador Kenneth M. Quinn

President, the World Food Prize Foundation

1700 Ruan Center, 666 Grand Ave.

Des Moines, Iowa, 50309, USA

Tel: 515-245-3783

Fax 515-245-3785

Email: kquinn@worldfoodprize.org

[**PDF格式文档下载\(PDF file download\):Chinese**](#)

[**PDF格式文档下载\(PDF file download\):English**](#)

主办: 中国农业科学院

协办: 中国农业科学院农业信息研究所

承办: 中国农业科学院网络中心

联系我们: Webmaster#caas.net.cn 京ICP备05083737号